
KRISTEM PROMÌNÌNÉ ŽIVOTY

1Bulletin 2020/3-1

Bulletin 3/1Východ

Vyznáváme k vítězství
Žalm 55:23–24 Své břímě uval na Hospodina, on se o tebe postará; on přece nikdy 
nenechá poctivé padnout do bláta. Zákeřné vrahy však ty, Bože, srazíš do jámy nej-
hlubší. Půlky života se takoví nedočkají – já ale v tebe skládám naději! Bible 21 (B21) 

Návrh pro vyznání – dosaď za zákeřné vrahy současnou hrozbu: zákeřný korona-
virus však ty, Bože, srazíš do  jámy nejhlubší. Půlky života se koronavirus nedočká 
(skončí v pekle). Já v tebe Bože skládám naději, že to učiníš.

Ti, kdo jsou skrytí doma
Nemáme dělat nic extra, ale můžeme čas využít k pravidelnému pobytu u Božích 
nohou a k naslouchání jeho hlasu, bude se to hodit (viz Jan 10,4-6).
Situace vyžaduje nové přístupy – lze mít vliv v  kyberprostoru, naučit se, jak kvalitně 
publikovat kvalitní poselství, dohodnout, kdo bude odpovídat na případné komentáře 
apod. Třeba z toho vyplynou i nové způsoby služby, co jsme zatím neměli.

Čas strávený s vědomím přítomnosti Svatého Ducha v našich životech je nenahraditelný 
a je základem kvality života křesťanů. Využijme tento čas.

Technika umí propojit telefonní nebo internetový hovor více lidí.  
Může se tak setkat skupinka, povzbudit se, modlit se a sdílet. Učme se  
spolu i z domovů komunikovat.

Lze nahrávat videa s poselstvím. Jsou mezi námi lidé, kteří poselství ve chvílích 
vědomého přebývání v Boží přítomnosti již dostávají. A někteří jiní takové poselství 
právě teď potřebují.

Já otřesu zemí, světem 
„Spousta lidí spoléhá na jistotu světa, na sebe. Ale stačí tak málo (vir) a všechny jistoty mizí.  
Ani doktoři nejsou všemohoucí.
Já jsem ta Jistota. Spoléhejte na mne, i v maličkostech. Mám vás rád a chci pro vás dob-
ro. Cením si lidí, kteří v těžkých situacích nereptají, ale otevírají srdce pro druhé a pomáhají.“
„Ani jediný vlas nemůžeš učinit bílým nebo černým.“ Matouš 5:36
„Já, Hospodin, zkoumám (srdce a zkouším ledví), abych každému dal podle jeho cest, podle 
ovoce jeho činů.“ Jeremiáš 17:10

23. 3. 2020 ve 3:40 ráno se narodil Tadeáš Homolka. 
Porod to byl rychlý a bezproblémový a Dáňa i miminko jsou 
v pořádku. Tadeášek váží 4,15 kg a měří 51 cm.

Region Východ
www.youtube.com/channel/UCuNcHTshJ6HbEepQ_vegiDw

SLEDUJTE NEDĚLNÍ BOHOSLUŽBY OD 10:00
www.kspraha.cz/live

SLOVA, OBRAZY, VJEMY
získané 20. 3. 2020 při páteční REGIONÁLNÍ DÁLKOVÁ MODLITEBNÍ

Co od nás, Bože, jako od členů regionu, v tento čas očekáváš?
Snažili jsme se o vyznačení „duchovních nití“, které se vinou poslanými obrazy a vjemy 
a mohou nám sloužit jako „modlitební“ témata pro další dálkovou modlitební. Vpravo 
(a na další straně) s vámi přijatá slova sdílíme.

Modlitební v pátek 27. 3. 2020
od 18:30 –19:00 hod.

PRAXE

1) radost a čas s Bohem pro naše posílení

2) boj proti viru a posila těch v první linii

3) pokání a prosby o milost, jistota v Bohu

Můžete začít o 10 min. dříve a vysloužit si Večeři Páně
na odkazu je nahraná liturgie
www.youtube.com/channel/UCuNcHTshJ6HbEepQ_vegiDw

https://www.youtube.com/channel/UCuNcHTshJ6HbEepQ_vegiDw
https://www.kspraha.cz/live
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Co od nás, Bože, jako od členů regionu, v tento čas očekáváš?
„Abyste byli světlem – sdíleli s okolním světem moje principy; to, jak svět a lidi vnímám, jaké 
jsou obecně moje záměry s lidmi, jak je to v Bibli. Nenechte se strhnout davem k negativní-
mu vidění (přístupu) situace. Já mám situaci pod kontrolou. Stále vládnu. Jsem Králů král 
a Pánů pán. Nic se mi nevymklo z rukou. 
Chci být s vámi. Záleží mi na vás. Toužím se sdílet a být si blízko s každým z vás. Udělejte si 
na mě čas.“

V tomto období, kdy se nemůžeme scházet jako Boží lid (ve sboru nebo po skupinkách) 
na  jednom místě, je před námi rozhodnutí. Buď se člověk přiblíží k Bohu, nebo se 
Bohu vzdálí a půjde si za svými věcmi, protože není v kontaktu s „Božím stádem“.

Bůh říká: „Já toužím být s tebou, moje přáni je byt s tebou. Ale jak se k tobě mám dostat? 
Mnohokrát jsem se snažil, volal, ale ty jsi mě neslyšel. Já jsem Bůh, stvořil jsem všechno, 
bydlím v nebesích. Mně jde ale o to být s tebou. Co víc mám udělat?“

Viděl jsem proud malé řeky. Bůh říká: „Já jsem povolal církev, aby přinášela vodu 
ode Mne. Ale církev začala budovat hory.“ 
Viděl jsem, že voda se neměla jak dostat za hory a byla tam velká poušť. „Těmi 
horami jsou různé aktivity, které nahrazují čas se Mnou. Jsou to dobré věci, ale berou 
čas, který chci trávit s tebou. Kdybych nezasáhl, hory by se zvětšovaly. Zasáhl jsem, 
abych se k tobě dovolal.”

Bůh se staví proti pyšným
Svatý Duch mne vedl k pokání z pýchy své i v církvi. Uviděl jsem jí více ve vzájemných 
vztazích, než vůči Bohu. Nadřazenost, posuzování, neúcta v postojích k druhým. 

Očišťujme svou mysl od každého postoje, představy či myšlenky povýšení,
odsuzování, nároku a neúcty. Žehnejme, přejme úspěch a dobro, prokazujme úctu: vůči 
nejbližším v rodině, skupince, církvi, vůči sousedům, spolupracovníkům, vládě, politic-
kým a odborným představitelům. Aby z nás vycházela slova Svatého Ducha, Boží pravda 
a požehnání.

Máme si projevovat lásku

Buďme pozorní k potřebám těch druhých a vědomě jim projevujme to,  
co víme, že jim udělá dobře, nebo dělá dobře nám, když tak s námi někdo jedná.

Radost je naší silou
Jako první, co mě napadlo na otázku, co od nás Bože očekáváš, byl útržek z Žalmu 
16,11 „vrcholem radosti je být s tebou“ a pak ještě: „radost z Hospodina bude vaší silou“ 
(Nehemijáš 8:10, ČSP). Ke konci mi ještě přišly na mysl tyto dva verše:
„Bůh veškeré milosti, který vás povolal ke své věčné slávě v Kristu, po krátkém utrpení vás 
obnoví, utvrdí, posílí a postaví na pevný základ.“ 1Pt 5,10
„On mě ve zlý den schová ve svém stánku, ukryje mě v skrýši svého stanu, na skálu mě  
zvedne.“ Ž 27,5

Celkově mi to vyznělo tak, že Bůh očekává, že za ten čas s Ním budeme vděční, že se 
z Něho budeme radovat a že ten čas využijeme k našemu zbudování, abychom stáli 
na pevném základě – že to nám dá sílu obstát.

Posilujme zdravotníky
Také jsem si uvědomila, že ne všichni teď prožívají čas odpočinku a že obzvlášť za ty 
nasazené se teď potřebujeme více modlit - například Marcela O. pracuje v laboratoři, 
kde teď všichni laboranti povinně vyhodnocují testy na koronavirus. Chodí do práce 
i o sobotách a říkala mi, že některé její kolegyně v práci i spí. Nevím, kolik takto nasaze-
ných lidí na regionu máme, ale i za ně by asi bylo dobré se teď více modlit (nejen za ty, 
kteří mají horší zdraví nebo jsou jinak ohroženi).

Modleme se za naše nejbližší a známé ve zdravotnictví a službách, 
z členů regionu víme zejména o těchto ženách:

Anna K. 
Světlana W. 
Marcela O. 
Renata K. 
Andrea C. 
Radka N.

Propojeni vztahem k Bohu
Měla jsem dojem, že mi Bůh připomněl ten obraz sítě, o kterém před nějakou dobou 
mluvil ve sboru modlitebně prorocký tým. Zároveň s tím jsem vnímala velkou jednotu 
v tom, že i když nejsme fyzicky spolu, tak vím, že spousta dalších členů regionu se v tu 
samou chvíli také modlí. A že nás tedy v tento čas nepropojuje nějaké fyzické setkávání 
na skupinkách či ve sboru, ale propojuje nás především to, že se všichni modlíme 
ke stejnému Bohu. Z toho jsem pak měla dojem, že je tato doba časem, kdy se může-
me více soustředit na každodenní život s Bohem, protože aktuálně není možné vyčlenit 
si pro Boha čas v neděli ve sboru a všední záležitosti dělat bez něj. Že je čas pozvat 
Boha právě do toho běžného každodenního života. 

Každý den ve 21–22:00 hod. se křesťani různých denominací modlí ve svých domovech za ČR a situaci ve světě. (I vy se můžete připojit!)

PRAXE

PRAXE


